
Besluitenlijst van de openbare vergadering van de raadscommissie, gehouden op 
dinsdag  10 september 2013, aanvang 19.30 uur, in de raadzaal van het gemeentehuis 
te Middenbeemster.

Aanwezig:
De heer A.N. Commandeur voorzitter
De heer C.J. Jonges griffier
Mevr. B.A.C. Jonkde Lange BPP
De heer N.C.M. de Lange BPP
De heer L.J.M. Schagen  BPP 
Mevr. R.H. Uitentuis BPP 
De heer J.C. de Wildt CDA 
De heer L.D. Fabriek CDA 
Mevr. A.M.J. Segers D66
De heer G.J.M. Groot D66
De heer J.W.T. Smit D66 (niet aanwezig bij de agendapunten 12 en 13)

De heer H.W.E.Ö. Heijmans D66 (aanwezig bij de agendapunten 12 en 13)

Mevr. C. van den Berg PvdA 
De heer P.C. de Waal PvdA
De heer W. Zeekant VVD 
Mevr. E.J. HelderPauw VVD 

Op uitnodiging aanwezig :
De heer H.N.G. Brinkman (burgemeester
De heer J.R.P.L. Dings (wethouder)
De heer G.H. Hefting (wethouder)
De heer J.C. Klaver (wethouder)
Mevr. E. KroeseVrolijks (gemeentesecretaris)

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering en heet de leden, de vertegenwoordigers van het 
college, de aanwezigen op de publieke tribune en de kijkers thuis welkom. 

2. Vaststelling van de agenda.
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

3. Inventarisatie inspraak bij de verschillende agendapunten.
Er heeft zich een inspreker aangemeld:
Voor agendapunt 19: mevr. E. de Vries, voorzitter van de stichting Beemstergroen.

4. Vaststellen besluitenlijst van de vergadering van 11 juni 2013.
De griffier zegt dat de heer De Waal heeft gereageerd naar aanleiding van een zin bij punt 
15 op blz. 3. Voorgesteld wordt om deze zin te wijzigen in: “De heer De Waal vindt dat een 
integrale afweging ontbreekt en pleit er voor om het plan in samenhang tussen het 
Marktplein en De Buurt te bezien”.
De commissie stelt de besluitenlijst met inachtneming van deze wijziging vast.
De heer De Lange komt bij de rondvraag terug op het onderwerp “Beleid voor het wonen in 
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bijgebouwen”.  

Vaststellen besluitenlijst van de vergadering van 25 juni 2013. 
De commissie stelt de besluitenlijst ongewijzigd vast. 

5. Vragen aan portefeuillehouder H.N.G. Brinkman. 
Tijdens de behandeling van dit agendapunt is een groot aantal leden van de Vrijwillige 
Brandweer Beemster op de publieke tribune aanwezig.
De heer Brinkman beantwoordt een vraag van de heer Groot over WOBverzoeken (WOB = 
Wet openbaarheid van bestuur) aan de gemeente Beemster.
Na een vraag van de heer De Waal informeert de burgemeester de commissie over de 
evaluatie van de Beemster Feestweek 2013. Op verzoek van de heer De Lange gaat de 
burgemeester in op de stand van zaken rond de bouw van de uitrukpost voor de brandweer 
in Zuidoostbeemster.
Het veiligheidsbestuur heeft het college gevraagd om nog enige tijd met de bouw te 
wachten. 
Het college denkt na over een reactie op de brief van het veiligheidsbestuur. 
Afgesproken wordt om dit onderwerp te agenderen voor de volgende commissievergadering. 

6. Voorstel tot het vaststellen van het Lokaal Integraal Veiligheidsplan 20132017 en 
om kennis te nemen van het jaaruitvoeringsprogramma integrale veiligheid 2013.
De burgemeester beantwoordt vragen van de leden Groot, Fabriek en Van den Berg.
De commissie kan zich met dit voorstel verenigen.

7. Vragen aan portefeuillehouder J.C. Klaver.
Wethouder Klaver gaat in op vragen van de heer De Lange over het herstel van de 
fietssuggestiestrook op de Jisperweg in Westbeemster en over de toezeggingenlijst, op 
vragen van mevr. Segers over geruchten over verkoop van het gebouw De Bonte Klaver, het 
vervolg op het groenplan en het beloofde zebrapad op het Middenpad ter hoogte van De 
Spelemei, op een vraag van de heer Fabriek over afname van de waterbergingcapaciteit ten 
gevolge van de reconstructie van de Oosthuizerweg, op vragen van de heer De Waal over 
het gefaseerd asfalteren van de Rijperweg in de bebouwde kom van Middenbeemster en het 
aantal reacties op de GVVPpublicatie en op vragen van mevr. HelderPauw over de staat 
van onderhoud van de algemene begraafplaats (in het bijzonder de plek waar voorheen de 
aula stond) en het behalen van de bezuinigingsdoelstelling bij het groenonderhoud.
Wethouder Klaver zegt de heer De Lange een inhaalslag toe wat betreft de beantwoording 
van vragen op de toezeggingenlijst. De vanavond gegeven antwoorden stelt hij op verzoek 
van de voorzitter binnenkort schriftelijk beschikbaar. 
Hij neemt het verzoek om een zebrapad op het Middenpad mee. De staat van onderhoud 
van de algemene begraafplaats (o.a. de plek waar voorheen de aula stond) heeft zijn 
aandacht.

8. Behandelen rapport van de rekenkamercommissie Beemster, GraftDe Rijp, 
Schermer en Zeevang over het multifunctioneel centrum (MFC) te Zuidoostbeemster.
Mevr. Segers adviseert om de in het rapport genoemde aanbevelingen over te nemen. Haar 
fractie komt met een voorstel met aanbevelingen voor de toekomst. Zij bedankt de 
rekenkamercommissie voor het rapport.
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Mevr. Van den Berg vraagt naar aanleiding van rapport om bespreking van het 
dekkingsplan, de financiële stand van zaken en de exploitatie van het MFC aan de hand van 
een stuk van het college.
De heer Zeekant vraagt om inzage in de energiebalans van het gebouw, de behaalde 
besparing op de energiekosten en de financiële exploitatie na 2017.
Mevr. Uitentuis heeft moeite met een op blz. 12 van het rapport geciteerde opmerking van 
wethouder Klaver over de opstelling van de raad.
Wethouder Klaver gaat in op de vragen en zegt toe zijn best te zullen doen om de door de 
leden gevraagde informatie op papier te zetten.
 
9. Bespreken plan van aanpak naar aanleiding van aanbevelingen/adviezen van 
Deloitte Accountants B.V.
De heer Groot noemt bij aanbeveling 1 het standpunt van zijn fractie ten aanzien 
Zuidoostbeemster 2 en pleit ten aanzien hiervan voor een schoon schipscenario. 
Wethouder Klaver zegt de commissie op zijn verzoek een proactieve rol van het college toe 
als het gaat om aanbeveling 3 (naleving aanbestedingsregels).
De commissie kan zich vinden in het voorgelegde plan van aanpak.

10. Voorstel tot het vaststellen van de Verordening materiële gelijkstelling onderwijs 
gemeente Beemster 2013.
Wethouder Klaver beantwoordt vragen van de leden Van den Berg, Jonkde Lange en 
Segers en doet de toezegging om de commissie op de hoogte te zullen houden van de 
praktijkervaringen met deze verordening.
De commissie kan zich met dit voorstel verenigen.

11. Vragen aan portefeuillehouder J.R.P.L. Dings.
De heer De Lange vraagt naar de afdoening van vragen op de toezeggingenlijst. Wethouder 
Dings sluit zich aan bij de reactie van wethouder Klaver op de vraag over de toezeggingen 
en zegt zeer spoedige beantwoording toe.
Hij beantwoordt een vraag van mevr. Segers over een aanvraag om bijzondere bijstand.
 
12. Voorstel tot wijziging van de Verordening voorzieningen maatschappelijke 
ondersteuning gemeente Beemster
Wethouder Dings beantwoordt vragen van de heer Heijmans.
De commissie kan zich met dit voorstel verenigen.

13. Voorstel tot het vaststellen van de Verordening Cliëntenparticipatie Wmo 2013.
Wethouder Dings beantwoordt vragen van de heer Heijmans.
De commissie kan zich met dit voorstel verenigen.

14. Voorstel tot het vaststellen van de Winkeltijdenverordening Beemster 2013 en tot 
het wijzigen van de Tarieventabel 2013 van de Legesverordening Beemster 2011.
De heer De Wildt zegt dat zijn fractie in de raad met een amendement komt om de 
verordening te wijzigen middels het schrappen de eerste kerstdag. De heer De Waal vindt 
dat ook de belangen van de burgers, met name omwonenden van de supermarkt, bij de 
afweging betrokken moeten worden. Mevr. Segers is het eens met de vorige sprekers en 
noemt ook de Beemster ondernemers als te horen belangengroep.
Wethouder Dings is bereid om eerste kerstdag uit artikel 1 van de verordening te schrappen. 
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Hij zegt toe de mening van burgers via de dorpsraad te zullen peilen.
De voorzitter stelt vast dat dit voorstel een Bpunt wordt.

15. Vragen aan portefeuillehouder G.H. Hefting.
Op een vraag van de heer De Lange zegt wethouder Hefting de vraag op de 
toezeggingenlijst over woningbouwplannen in Midden en Zuidoostbeemster vóór 1 oktober 
te zullen beantwoorden.
Tevens beantwoordt hij een vraag van de heer De Lange over een brug bij Zuiderweg 11.
Hij verwijst de vraag van de heer Smit over de zaak Doets door naar het raadspresidium.
Wethouder Hefting laat de heer De Wildt desgevraagd weten, dat over de caravanstalling 
aan de Hobrederweg een handhavingzaak loopt.
 
16. Voorstel om in te stemmen met het verlenen van planologische medewerking aan 
het bouwplan voor de bouw van een restaurant met bovenwoning op het perceel 
Middenweg 146 te Middenbeemster.
Wethouder Hefting beantwoordt vragen van de leden Smit, Fabriek en De Waal. 
De leden van de fractie van de PvdA kunnen zich niet met dit voorstel verenigen.
De voorzitter stelt vast, dat de andere fracties het eens zijn met het voorstel.

17. Voorstel om planologische medewerking te verlenen aan het oprichten van een 
woning met aangebouwd bijgebouw ten westen van de woning op het perceel 
Noorderpad 17 te Zuidoostbeemster.
De commissie kan zich met dit voorstel verenigen.

18. Voorstel om planologische medewerking te verlenen aan het realiseren van een 
groepsaccommodatie in de molenschuur bij de molen De Nachtegaal op perceel 
Hobrederweg 4a en 4b.
Mevr. Uitentuis is bij de behandeling van dit agendapunt niet aanwezig.
Wethouder Hefting beantwoordt vragen van de leden Segers, Fabriek en HelderPauw.
De commissie kan zich met dit voorstel verenigen.

19. Voorstel tot het toepassen van de gemeentelijke coördinatieregeling op het 
plangebied ‘Notarisappelstraat’.
Mevr. E. de Vries, voorzitter van de stichting Beemstergroen spreekt in. 
Zij pleit er in het belang van het werelderfgoed voor om met de voorgelegde bouwplannen te 
stoppen. Zij is van mening, dat de bouwplannen vernietiging van cultureel historische 
waarden van Zuidoostbeemster te weeg zullen brengen.
Op een vraag van de heer De Lange antwoordt zij, dat haar stichting veel positieve reacties 
van bewoners krijgt. 
Wethouder Hefting beantwoordt vragen en gaat in op de reacties van de leden Fabriek en 
Segers.
De leden van de fractie van D66 kunnen zich niet met dit voorstel verenigen.
De voorzitter stelt vast, dat de andere fracties het eens zijn met het voorstel.

20. Voorstel om in te stemmen met het ontwerpbestemmingsplan ‘Notarisappelstraat’ 
en te besluiten om hierop geen inspraak open te stellen.
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De leden van de fractie van D66 kunnen zich niet met dit voorstel verenigen.
De voorzitter stelt vast, dat de andere fracties het eens zijn met het voorstel.
 
21. Voorstel tot het toepassen van de gemeentelijke coördinatieregeling op het 
plangebied ‘Burgemeester Postmastraat’.
De leden van de fractie van D66 kunnen zich niet met dit voorstel verenigen.
De voorzitter stelt vast, dat de andere fracties het eens zijn met het voorstel.

22. Voorstel om in te stemmen met het ontwerpbestemmingsplan ‘Burgemeester 
Postmastraat’ en te besluiten om hierop geen inspraak open te stellen.
De leden van de fractie van D66 kunnen zich niet met dit voorstel verenigen.
De voorzitter stelt vast, dat de andere fracties het eens zijn met het voorstel.

23. Bepalen welke agendapunten geagendeerd moeten worden als Apunt voor de 
raadsvergadering op 10 september 2013 en als B of Cpunt voor de raadsvergadering 
op 1 oktober 2013. 
De punten 6, 10, 12, 13, 16 t/m 22 worden als Apunten en punt 14 als Bpunt aangemerkt. 
Er zijn geen Cpunten.

24. Ingekomen stukken.
Het ingekomen stuk geeft geen aanleiding tot op of aanmerkingen.

25. Mededelingen (o.a. terugkoppeling bezoeken commissieleden aan organisaties en 
bedrijven.
Mevr. Jonkde Lange vindt het portret van de Koning  in de raadzaal heel passend.

26. Rondvraag (voor andere vragen dan aan de portefeuillehouders).
De heer De Lange krijgt desgevraagd steun van de andere fracties wat betreft de behoefte 
van zijn fractie om beleid te formuleren voor wonen in bijgebouwen.
De voorzitter gaat in op de email van de heer De Lange naar aanleiding van het verzoek 
van de griffier om leden van de raden aan te wijzen voor de begeleidingscommissie van het 
aanbestedingstraject accountantscontrole voor 20142017.
De heer De Lange deelt mee dat de heer Schagen hiervoor niet beschikbaar is en verzoekt 
de andere coalitiepartijen om met een kandidaat te komen.
De voorzitter stelt vast dat de andere coalitiepartijen hiervoor geen kandidaten hebben.
Dit betekent dat de heer Groot de enige vertegenwoordiger van de raad in de 
begeleidingscommissie zal zijn. 

27. Sluiting.
De voorzitter sluit de vergadering om 23.00 uur.
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